

《单词百科:reinforced是什么意思?reinforced怎么发音?reinforced的解释和用法》

英语单词reinforced是什么意思?reinforced怎么读?reinforced怎么发音?简答网为您整理了reinforced的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reinforced怎么读

reinforced的读音:[ri: ɪ n'fɔ :st]

reinforced的意思

- 1、adj.使更具说服力的;
- 2、v.加固(reinforce的过去式和过去分词);使更结实;加强;充实;

reinforced的相关词组

- 1、box frame type reinforced concrete construction 箱形框架式钢筋混凝土结构;

- 2、reinforced concrete 钢筋混凝土;
- 3、reinforced brickwork 加筋砖墙工;

reinforced的近义词

- 1、**armored** adj. 装甲的; 配备有装甲车辆的;
- 2、**armour-plated** adj. 装甲的;
- 3、**armoured** adj. 装甲的, 武装的; 配备有装甲车辆的; 蛇皮管的;
- 4、**braced** adj. 拉牢的;
- 5、**built** v. build的过去式和过去分词;

reinforced的双语例句

- 1、The civil war reinforced the centrifugal tendencies at work within the economy.

内战加剧了经济领域的离心倾向。

- 2、It must have reinforced my determination to blend into my surroundings.

这势必让我更加下定决心融入周围环境。

- 3、The spectacle of Xerxes's defeat tremendously reinforced the traditional conviction that pride goes before a fall.

泽克西斯战败的景象极其使人信服“骄兵必败”这句源远流长的老话。

- 4、The terminal was constructed of reinforced concrete.

这个终点站是用钢筋水泥建造的。

- 5、His competence as an economist had been reinforced by his successful fight against inflation.

成功地扼制通货膨胀的经历加强了他作为经济学家的才能。

- 6、His cheeky chappy image is reinforced by the spiky hair and the wide grin.

他那直立的头发和咧着嘴的笑容使他更像个厚脸皮的家伙。

7、Third, the dynamics of setting deadlines for eliminating pollution have been reinforced.

三是加大了污染限期治理的力度。

8、They reinforced a coat by sewing pieces of leather on the elbows.

他们在外衣肘上缝皮革使衣服更耐穿。

9、Troops and police have been reinforced in the southern Pakistan city of Hyderabad.

巴基斯坦南部的海得拉巴市已增派了军队和警力。

10、If fighting worsens, the troops might be reinforced, or ingloriously withdrawn.

如果战势恶化，军队可能得到增援，或不光彩地撤退。

11、The prison was made of reinforced concrete.

监狱是钢筋混凝土结构的。

12、The body is made of mineral-reinforced thermo-plastic.

主体材料是矿物增强热塑性塑料。

13、After comparison, prefabricated piles of reinforced concrete are chosen.

通过分析比较，确定选用钢筋混凝土预制桩。

14、Its windows were of reinforced glass.

它的窗户装的是强化玻璃。

15、This sense of privilege tends to be reinforced by the outside world.

这种优越感往往会被外部世界强化。

以上是简答网为您整理的reinforced怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于rei

nforced的用法、rei

nforced的释义、reinforced的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/reinforced>

